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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Funkcjonowania systemu informacji miejskiej w Karpaczu.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu na słupkach z nazwami ulic, zamontowane są również tabliczki z nazwa-
mi innych obiektów i atrakcji ( Dwór Liczyrzepy, Western City, Wystawa Minerałów, Kolej Li-
nowa itp.). Za umiejscowienie takich informacji powinna być wnoszona opłata za zajęcie
pasa drogi.

PYTANIA :
 
1.  Jakim  Gmina  Karpacz  dysponuje  spisem  wszystkich  obiektów,  atrakcji  w  ramach  systemu
informacji miejskiej ( dokładny opis każdego słupka z nazwą ulicy i zainstalowanymi na tym słupku
dodatkowymi tabliczkami) ?

2. Jakie wnoszone są z tego tytułu opłaty ( ilość zezwoleń na zajęcie pasa drogi wraz z kwotą i
liczbą tabliczek na słupkach nazw obiektów, atrakcji w okresie od 01.01.2019 r. do 31.12.2020 r. ) ?

ZAŁĄCZNIK :
                            

 brak

Grzegorz Kubik
..........................

 


